
‭Etunimi Sukunimi‬ ‭HAKEMUS‬
‭Katu 1 A 2‬
‭00000 Kaupunki‬
‭040 123 45 67‬ ‭x.x.2025‬
‭etunimi.sukunimi@gmail.com‬

‭Työtehtävä, työpaikan nimi‬

‭(Aloitus)‬
‭Mitä työtä haet?‬
‭Miksi työnantajan kannattaa valita sinut?‬

‭(‬‭Osaaminen)‬
‭Mikä koulutus sinulla on?‬
‭Mitä työkokemusta sinulla on?‬
‭Millainen työntekijä sinä olet?‬
‭Millainen kielitaito sinulla on?‬
‭Mitä muuta osaamista sinulla on?‬

‭(‬‭Lopetus)‬
‭Kiitos, kun luitte tekstini.‬
‭Tulen mielelläni kertomaan itsestäni lisää‬
‭paikan päälle tai videohaastatteluun.‬

‭Ystävällisin terveisin‬
‭Etunimi Sukunimi‬

‭LIITE: ansioluettelo‬


